
 

m f n 
štomy 
konje [kóń] 
koniki 
lody [lód] 
palency 
 
mužojo 
hajnik -> hajnicy 
rěznik -> rěznicy 
architekća 
pjekarjo 
wučerjo 
wowčerjo 
Serbja 

žony 
holcy 
wowki 
žaby 
marmelady 
lubosće 
cyrkwje 
pjekarki 
Serbowki 
šule 

wokna 
kolesa 
města 
pola 
lěta 
mloka 
lěća 
blida 
jabłuka 
bydlenja 
dźěćo -> dźěći 

 
• Standardendung für n: -a (nur sehr wenige Ausnahmen) 

• Standardendung für m+f: -y 

• nach weichen Konsonanten (alles mit Haken und Strich + L + J): -e 

• nach k, g, h, ch: -i 
 
naši nanojo*, wulke štomy, stare časy, rjane hrody, dobri pjekarjo*, swjaty dźeń -> swjate dny 
 
Adjektive in der Mehrzahl (Nominativ) generell auf e – *Ausnahme: männliche Personen. In der Umgangssprache kein Unterschied. 
 
 
běłe košle, žołte bluzy, zelene rjećazki, módre suknje, čorne wobleki, ćmowe płašće, swětłe kapy, pisane krawaty, čerwjene kwětki, smužkate košle 
 


